
Sundhedsudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 18. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1435
Der ønskes oplyst et skøn for meromkostningen ved indførsel af et krav om, at der på
plejehjem med henholdsvis a) mindst 20 beboere og b) mindst 40 beboere skal være
mindst to nattevagter samtidigt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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